
Zápis 
z jednání pastorační a ekonomická rady farnosti 

dne 20. 11. 2024 na faře v České Třebové 
 
 
 
Přítomní: Adam Grabiec, Dušan Stolarik, Helena Němečková, David Valík, 
Hanka Mužíková, Milan Valík, Petr Horáček, Jiřina Matějíčková, Jaroslav Axler, 
Růžena Lomarová 
 

1. Adam Grabiec, nehledě na to, že 18. 11. 2024 proběhlo setkání 
pastorační rady, z které jste již dostali zápis elektronickou formou, 
poprosil o další setkání a to 20. 11. 2024. Na setkání byli pozvání 
členové pastorační rady a ekonomické rady.  
 

2. Přítomní jednohlasně odsouhlasili, že: 
- Kaplanka na faře nebude pronajímaná žádnému subjektu nebo 

soukromníkovi. Fara není k tomu přizpůsobena. 
- Kaplanka bude využívána jako „klubovna“ pro všechny farníky, 

zejména pro mládež.  
- H. a F. Němečkovi domluvili na 3. 1. 2025 architektku, která nám 

zpracuje návrh interiérového vybavení prostor bývalého 
kaplanského bytu vhodným nábytkem. Chceme, aby v případě 
potřeby, mohla být i nadále kaplanka používána jako bytová 
jednotka.  

 
3. Kaple na faře zůstane na stejném místě.  

     
 
Zapsal: Dušan Stolarik 

 


